
OBECNÉ ZASTUPITELSTVO V HRUŠOVE 

Z Á P I S N I C A 

Z 6. zasadania obecného zastupiteľstva v Hrušove, ktoré sa konalo dňa 03.09.2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny: Mgr T. Bučeková,  A. Parti, Ing. T. Páll, G. Tóth, L. Zajdó. 

Neprítomná: Ing. I. Róobová – kontrolórka  – ospravedlnená   

 

Zasadanie otvoril a vedie starosta obce a konštatuje, že OZ je uznášania schopné. 

Overovaním zápisnice poveruje poslancov: A. Parti, Mgr. T. Bučekovú  

 

1. PROGRAM ROKOVANIA 

Obecné zastupiteľstvo predložený program rokovania jednohlasne schvaľuje. 

 

2. KONTROLA UZNESENÍ 

Starosta obce prečítal zápisnicu z minulého zasadania OZ v Hrušove a skonštatoval, že 

uznesenia boli splnené. 

 

3. NÁRODNÝ PROJEKT ASISTENCIA OBCIAM PRI VYSPORIADANÍ 

PRÁVNYCH VZŤAHOV K POZEMKOM POD OSÍDLENÍ V HRUŠOVE – 

UZNESIENIE č. 15/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Hrušov súhlasí s podporou obce v rámci procesu usporiadania 

právnych vzťahov k pozemkom pod osídleniami, ktorá je poskytovaná prostredníctvom 

aktivít národného projektu Asistencia obciam s prítomnosťou marginalizovaných 

rómskych komunít pri usporiadaní právnych vzťahov k pozemkom pod osídleniami ITMS 

kód 401406DPU9 (ďalej len Projekt). Obec sa zaväzuje poskytnúť súčinnosť pri výkone 

aktivít Projektu priamo v obci. 

 

4. DEŇ OBCE – VYÚČTOVANIE  

Ešte očakávame faktúry z viacerých miest, doplní sa to, keď bude všetko vybavené. 

Pálenicu je potrebné vybaviť kuchynským nábytkom a kuchynskými pomôckami, a na 

kotol na varenie gulášu je potrebné nové potrubie.  

 

5. ZÁVEREČNÝ ÚČET OBCE 2023 – NÁVRH – UZNESENIE č. 16/2024 

OZ prerokovalo predložený materiál k ″Záverečného účtu obce" a jednomyseľne 

schvaľuje Záverečný účet obce s výhradou. Výhrada sa týka bodu 9. Údaje o nákladoch 

a výnosoch podnikateľskej činnosti, kde je potrebné opraviť sumu tak, aby bolo jasné, že 

ide o stratu. OZ berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu.  



6. RÔZNE 

 

• Dostali sme cenovú ponuku na vyradenie archívu od spoločnosti Vare. s.r.o. vo výške 

1.200 eur, ešte čakáme na ďalšiu.  

 

• Obec potrebuje nové auto, lebo súčasne má veľa porúch a práve je v servise.  

 

• Mgr. Bučeková navrhla nasledovné: za kultúrnym domom by sa mala vyrúbať lipa, 

pretože škodí kanalizácií, ruže na cintoríne nie sú udržiavané, detské ihrisko je plné 

cigaretových ohorkov.  

 

7. ZÁVER 

Po vyčerpaní programu starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadanie ukončil. 

Zápisnica bola prečítaná a podpísaná overovateľmi. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

--------------------------------------- 

 Gabriel Parti 

 starosta obce 

---------------------------------------- 

 

 

 

 


